
Zápisnica z 31. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Slivníku, 

konaného dňa 09. 09. 2022 v kancelárii starostu obce 

 

Prítomní: 

 

starosta obce: Ing. Ján Michalko            

poslanci OZ: viď príloha k zápisnici – Prezenčná listina 

                                                                
Program – podľa pozvánky  

 

K bodu: 1. Otvorenie, schválenie programu: 

 

- starosta otvoril OZ a skonštatoval, že OZ je uznášaniaschopné – ospravedlnil 

sa poslanec Matej Kotos, poslanec Miloš Ferko sa k svojej neúčasti  

na zastupiteľstve ani nevyjadril, poslanec Ing. Rudolf Meško sa ospravedlnil, 

že príde neskôr 

- starosta obce prečítal program rokovania, prečítal uznesenie /UZN/  

č. 1/31/2022 a dal o ňom hlasovať – za bolo 4 poslancov OZ  

 

K bodu: 2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa 

    a overovateľov zápisnice: 

 

- starosta obce určil do návrhovej komisie poslanca Janette Mackaničovú  

a Juraja Migeľa  

- starosta obce prečítal uznesenie č. 2/31/2022 – do návrhovej komisie  

sú starostom určení poslanci Janette Mackaničová a Juraj Migeľ – za boli  

4 poslanci OZ 

- starosta obce určil za zapisovateľku Stanislavu Bednárikovú /administratívnu 

pracovníčku/  

- za overovateľov zápisnice určil poslanca Milana Nováka a Ignáca Kotosa  

-  OZ zobralo na vedomie, že starosta obce určil za zapisovateľku Stanislavu 

Bednárikovú /administratívnu pracovníčku/ a za overovateľov zápisnice 

Milana Nováka a Ignáca Kotosa – uznesenie č. 3/31/2022 – za boli  

4 poslanci OZ 

 

K bodu: 3. Kontrola uzneseni a správa o činnosti OÚ od predchádzajúceho  

    zasadnutia OZ: 

 

- starosta prečítal plnenie jednotlivých uznesení z minulého zasadnutia OZ, 

ktorých plnenie bolo nasledovné: 

- UZN č. 1/30/2022 – bol ním schválený program rokovania OZ 

- UZN č. 2/30/2022 a UZN č. 3/30/2022 boli splnené, ich plnenie vyplývalo 

priamo zo schválenia  

          - UZN č. 4/30/2022 – bola ním zobraná správa o činnosti na vedomie 

- UZN č. 5/30/2022 – bola ním zobraná správa nezávislého audítora  



o výsledkoch overenia účtovnej závierky na vedomie 

- UZN č. 6/30/2022 – bolo splnené, jednalo sa o úväzok starostu  

na nasledujúce obdobie, o počet poslancov a volebný obvod 

- UZN č. 7/30/2022 – bolo presunuté na dnešné zasadnutie – išlo o bod č. 5 

nášho programu 

- UZN č. 8/30/2022 – bolo zobrané na vedomie – vyhodnotenie Dňa obce 

Slivník 

- UZN č. 9/30/2022 – bol ním schválený návrh plánu kontrolnej činnosti  

na II. polrok 2022 

- starosta prečítal správu o činnosti za celé obdobie od prechádzajúceho 

zasadnutia OZ a vyzval poslancov OZ, aby sa k tomu vyjadrili – nikto  

sa nevyjadril 

- následne starosta prečítal uznesenie č. 4/31/2022 – o kontrole uznesení 

a správe o činnosti – za boli 4 poslanci OZ 

 

   

K bodu: 4. Rozpočtové opatrenie č. 1/2022 

 

- starosta konštatoval, že finančné prostriedky, ktoré sa naplánovali v januári, 

nám do rozpočtu neprídu, preto sa pripravilo rozpočtové opatrenie v spolupráci 

s hlavným kontrolórom   

- následne starosta obce vyzval hlavného kontrolóra Ing. Františka Feďáka,  

aby sa k tomu vyjadril 

- riešila sa kapitálová časť rozpočtu, znížili sa v rozpočte kapitálové dotácie 

- príde dotácia na územný plán vo výške =8.640,- € 

- čo sa týka výdavkovej časti bežného rozpočtu, zvyšujú sa energie z dôvodu 

enormného zvýšenia cien energií, plynu  

- hlavný kontrolór navrhuje, aby z prostriedkov z peňažných fondov vo výške 

=18.605,- € ostalo minimálne =5.000,- € v rezerve, nakoľko ešte nevieme,  

aké opatrenia môže vládať prijať do konca roka 

- následne starosta obce vyzval poslancov, aby sa vyjadrili k tomuto bodu 

- poslanec Milan Novák súhlasí s návrhom hlavného kontrolóra 

- poslanec Novák sa pýta, prečo sa nerobil chodník – starosta odpovedal,  

že nie sú podpísané zmluvy cez MAS-ku /Miestna akčná skupina/, že úver  

je schválený na parkovisko a chodník 

- starosta konštatoval, že celková suma bola cca =61.000,- €, z toho  

=40.000,- € obec mala dostať z MAS-ky, tých =21.000,- € mala doplatiť obec, 

rozpočet bol z roku 2019 a je potrebné prepracovať celý rozpočet, lebo ceny 

išli hore 

- naša obec nečerpá nič, starosta povedal, že sa to plánuje na ďalší rok 

- starosta prečítal uznesenie č. 5/31/2022 k tomuto bodu – OZ schvaľuje 

Rozpočtové opatrenie č. 1/2022, s úpravou položky č. 6 – z =18.605,- €,  

aby v rezerve ostalo =5.000,- € – za boli 4 poslanci OZ 

 

 



 

K bodu: 5. Prerokovanie kroniky za rok 2021 

  

 - starosta informoval o kronike, povedal, že sa môžu vyjadriť 

- poslankyňa Mackaničová povedala, že na ňu to pôsobí ako výročná správa,  

zo štatistického úradu, povedala, že by to malo byť niečo významné 

 - kronika je písaná podľa osnovy, podľa bodov, ktoré sú na to určené 

 - poslanec Novák povedal, že to treba nechať tak, ako to písala kronikárka  

pani P. a že sa prepíše ručne 

- starosta prečítal uznesenie č. 6/31/2022 – OZ schvaľuje zápis do obecnej 

kroniky podľa predlohy 

 

K bodu: 6. Rôzne  

 

- Informácia o 15. 09. 2022 /Osuheď/: 

- posledná púť sa konala v roku 2019, po dohode s duchovnými bude 

gréckokatolícka liturgia – je potrebné odniesť foršne, pripraviť sedenie, 

vykosiť, občerstvenie, zabezpečiť autá na prevoz, upraviť terén, ozvučenie  

je zabezpečené – p. Kurilec z Kuzmic, o 09.00 hodine pôjde procesia, o 10.00 

hodine sv. liturgia 

- starosta prečítal uznesenie č. 7/31/2022 – OZ berie na vedomie uskutočnenie 

akcie na hore Osuheď – za boli 4 poslanci OZ 

 

- Informácia pre poslancov: 

 - starosta informuje poslancov, že s čím sa stretol: 

– anonym z Inšpektorátu práce, že zamestnáva maloletých žiakov 

/kontroly dohôd, poistenia, brigádnici čistili obec/ 

- v marci anonym zo životného prostredia ohľadom žumpy MŠ – anonymný 

pisateľ sa domáhal, či je to vyriešené, všetky papiere boli odnesené na úrad 

životného prostredia – obec môže kontrolovať občanov a ich žumpy 

- 27. 06. 2020 dostal do schránky 5 nábojov, starosta sa pýta, čo to znamená, 

zatiahli do toho celú jeho rodinu, na jeho staršieho syna bolo podané trestné 

oznámenie – 6x podaný anonym na manželku p. starostu 

- r. 2019 a 2020 – 16 listov  

- vyžiadali si kópie technických preukazov vozidiel – tie obec neposkytla,  

lebo technický preukaz sa neposkytuje, je to ako rodný list občana 

- poslanec Novák sa vyjadril, že je to smutné, čo sa v obci deje, je to nečestný 

boj, je to špinavé, je mu to veľmi ľúto, keď je to proti rodine 

- o 19.00 hodine prišiel poslanec Ing. Rudolf Meško 

- starosta obce informoval o oprave traktora, ktorý stál traktor cca =51.000,- €, 

plnenie opráv bolo vo výške 15.500,- € a obec ho mala len 3 roky 

- následne prebehla živá diskusia medzi starostom obce a poslancom Milanom 

Novákom ohľadom opravy traktora  

- poslanec Juraj Migeľ povedal, že je tu tri volebné obdobia, že preto nechcel 

ďalej kandidovať, lebo ľudia sú zlí a ubližujú si 



  

 

- poslankyňa Mackaničová navrhuje, aby sa častejšie vyprázdňovali stojiská 

- poslanec Novák navrhuje, aby ľudia boli zodpovednejší a poriadnejší 

- starosta obce prečítal uznesenie č. 8/31/2022 – OZ berie na vedomie 

informáciu, ktorú povedal starosta obce - bolo 5 poslancov OZ 

 

K bodu: 7. Diskusia: 

 

- starosta obce informoval, ako sa bude nakladať s autobusovými zastávkami, 

keď sa budú staré likvidovať 

- zastávky sú od r. 1982, vyjadrenie od polície – zastávky zostanú  

na pôvodných miestach, tretia zastávka je v štádiu riešenia 

- staré zastávky - schválené na kompostovisko  

- poslankyňa Mackaničová sa pýtala poslanca Meška, aký má problém s nimi 

poslancami, že sa nedá s nimi spolupracovať 

- poslanec Meško povedal, že o tom nevie, nemá s nikým problém a opýtal sa 

jej, či pani poslankyňa už nevie, do čoho sa má chytať 

- na zasadnutí bol prítomný aj starší syn starostu obce a povedal, že bol 

prekvapený, keď dostal trestné oznámenie, že poslankyni Mackaničovej 

zruinoval obchod 

 

K bodu: 8. Záver 

 

- starosta ukončil rokovanie OZ o 19:50 hod a poďakoval prítomným 

poslancom za účasť a aktivitu 

 

 

Zapisovateľ: 

 

Stanislava Bednáriková __________________________ 

 

                    

Overovatelia zápisnice: 

 

Ignác Kotos __________________________    

 

Milan Novák __________________________    

 

 

V Slivníku dňa 9. septembra 2022  

 

Ing. Ján Michalko 

 starosta obce 


